
Bydalen Vel har stilt de ti øverste listekandidatene til kommunestyret to spørsmål som er viktige for fremtiden til boligområdet vårt. Her er spørsmålene og svarene 
fra de som valgte å benytte denne muligheten til å fortelle i klartekst hva de står for:

1. Vil du akseptere regulering til boligformål av grønt- og friarealer i bykjernen i valgperioden 2007-2011?
2. Er det forsvarlig med ytterligere, trafikkøkende fortetting i bykjernen før eksisterende trafikkproblemer med hastighet og 
gjennomkjøring i boligområdene er løst?

Spørsm
ål 1

Spørsm
ål 2

NeiNeiSigvald Oppebøen2

NeiNeiAnne Lise Ulriksen1
Spørsm

ål 1

Spørsm
ål 2

NeiJaAgnes Bossum3

Spørsm
ål 1

Spørsm
ål 2

NeiNeiUlf Trenum1

Spørsm
ål 1

Spørsm
ål 2

Spørsm
ål 1

Spørsm
ål 2

NeiNeiIngrid Willoch*1

****Bengt Morten Wenstøb4

NeiNeiIngjerd Spillum7

NeiNeiLars Petter Kuran6

NeiNeiTor Prøitz*5

NeiNeiPeter Kuran2

NeiNeiCamilla S. Eidsvold8

NeiNeiGrete Nygren Rognes*10

NeiNeiTom Dreyer3

NeiNeiArild Skau1

Folkets
stemme

Spørsm
ål 1

Spørsm
ål 2

NeiNeiOskar Rostad5

NeiNeiHans Stabbetorp2

NeiNeiMarit Nilsen10

NeiNeiHans EK1

* Indikerer at listekandidaten ikke har benyttet svaralternativene ”Ja” eller ”Nei”, men har ordlagt seg utover det som gjør en sammenstilling leservennlig. Svaret er 
derfor tolket inn i tabellen.

** Indikerer at listekandidaten har respondert, men ikke svart på spørsmålsstillingene, eller at svaret ikke lar seg tolket éntydig mot noen av svaralternativene


